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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Az áttételesen nemzeti tulajdonban lév ő Vértesi Erőmű Zrt-nél tervezik-e munkahelyek
megszűntetését, és ha igen, akkor milyen mértékben?” címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Veres János Pénzügyminiszter Úrhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Nemrégiben a Vértesi Erőmű Zrt jövőbeni szerepével kapcsolatban megfogalmazot t
kérdésemre Ön azt válaszolta, hogy az energetikai társaság megújítása a cél, melyne k
keretében visszafejlesztik a gazdaságtalan szénbányászati tevékenységet, és ezzel együt t
növelni kívánják a biomassza alapú primer energiahordozók felhasználását . Az érintett
munkavállalók között, valamint az érintett két városban – Oroszlány és Tatabánya – és
közvetlen vonzáskörzetükben egyre többen beszélnek arról, hogy a vállalat vezetése jelent ős
létszámleépítést tervez végrehajtani, mely alapvetően a bányászati divízió elsorvasztását
jelenti . A jelenlegi, gazdasági válság által sújtott időszakban nem lenne célravezető a Vértes i
Erőmű Zrt munkahelyvesztéssel együtt járó átalakítása, hiszen a sorozatos gyárbezárások épp
Komárom-Esztergom Megyét sújtják a legerőteljesebben. A leépítésnek, miután a bányászat
jelentős szolgáltatási igénnyel párosul, minden bizonnyal multiplikatív hatása lenne, és a z

erősen befolyásolná a térség egyébként is romló munkaer őpiaci helyzetét. Emellett arról sem
felejtkezhetünk meg, hogy a szénalapú erőmű, ha szerény mértékben is, de kedvezően
befolyásolja az ország külső energiafüggésének oldását is .

Tisztelt Miniszter Úr !

A fentiek alapján kérdezem Öntől, hogy a Vértesi Erőmű Zrt-nél tervezik-e
munkahelyek számának csökkentését? Amennyiben tervezik, akkor milyen mérték ű
leépítést kívánnak végrehajtani? Készült-e hatástanulmány arra vonatkozóan, hogy a z
esetleges leépítés és az azzal együtt járó szolgáltatási megrendelésekben bekövetkez ő
visszaesés milyen mértékben befolyásolja a megye foglalkoztatási helyzetét?

Bencsik Jáno s
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Várom szíves válaszát .

Budapest, 2009 . február 09.
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